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CIMED styrelsemöte  
 

Tid: 28:e mars 2023, kl. 15.00-16.00 
Plats: Zoom 
 
Närvarande:  
      Ledamöter: 

Anna Martling (AM) 
Annika Tibell (AT) 
Maria Eriksdotter (ME)  
Peter Lönnroth (PL) 
Peter Stenvinkel (PS)  
Stefan Jacobson (SJ) 

    Adjungerade:  
Amanda Klein (AK) 
Annika Bergquist (AB) 

     Inbjudna: 
 Lars Henningsohn, prefekt CLINTEC 
 Maria Ankarcrona, prefekt NVS 

 
Frånvarande: 

Anders Gustafsson  
 
Beslut: § 2-5,  

 
§1 Mötet öppnande  
Mötet öppnades av ordförande PL.  
 
§2 Fastställande av dagordning och justeringsperson 
AT valdes till justeringsperson. Dagordningen godkändes utan övriga frågor. 
 
§3 Föregående protokoll    
PL gick igenom föregående protokoll 2023-01-30. Inga övriga kommentarer 
tillkom och protokollet lades till handlingarna. 
 
§4 Strategiska rekryteringsäskanden 

Jävsprotokoll: ME anmälde jäv för Linus Jönsson och deltog inte i beslutet.  

Maria Ankarcrona beskrev kandidaten Linus Jönsson från NVS. Styrelsen ställde 
frågor och kunde konstatera att kandidaten som forskare vid NVS har sin 
verksamhet på både Flemingsberg och Solna campus. PL föreslog att man kunde 
utarbeta ett riktat stöd för hälsoekonomi som skulle drivas av Linus Jönsson och 
vara ett speciellt uppdrag på Campus Flemingsberg. 

Styrelsen uppdrog AB att utforma ett förslag på budget och uppdrag för Linus 
Jönsson och hälsoekonomi på Campus Flemingsberg. 
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Lars Henningsohn berättade om Gabriel Oniscu. Kandidaten presenterades för 
CIMED styrelse redan förra året. Under det gångna året har man arbetat för att 
Gabriel Oniscus läkarlegitimation ska bli giltig i Sverige. Gabriel Oniscu har nu 
Socialstyrelsens tillstånd att arbeta som läkare och arbetet med att godkänna 
hans specialistkompetens inom transplantation pågår. PL undrade om vilken 
anställningsform han har. Lars informerade att när Gabriel Oniscu har godkända 
kunskaper i svenska kommer hans anställning ändras till en 
kombinationsanställning. Styrelsen var enig om att rekryteringen är strategiskt 
viktig för campuset och önskade tilldela Oniscu ett bidrag.  

 

Beslut: Gabriel Oniscu tilldelas 1 200 000 kr/år för 2024-2026.  

 

§5 Föreståndarens rapport  

Ekonomi 

AB informerade styrelsen om en förfrågan från CBB om att omdisponera sina 
resterande CIMED medel under tre i stället för två år enligt nedan. AB har godkänt 
förfrågan.  
 
 

ÅR  BEVILJAT CIMED BELOPP 
ENL. NUVARANDE AVTAL 

NY FÖRDELNING AV CIMED 
ANSLAG  

2023 2 500 000 kr 1 500 000 kr 

2024 2 000 000 kr 1 500 000 kr 

2025 0 kr 1 500 000 kr 

  
AB informerade om den senaste saldokontrollen av CIMED projekt. Medel 
förbrukas i god takt.  
 
Utvecklingen av infrastrukturer på Campus Flemingsberg i samverkan med 
Flemingsberg Science 

AB beskrev uppdateringen av den projektplan och budget som Flemingsberg 
Science i samverkan med CIMED tagit fram för projektet med att utveckla 
infrastrukturerna på Campus Flemingsberg. Första workshopen är inplanerad till 
fredagen den 31 mars och infrastrukturföreståndare och prefekter från Campus 
Flemingsberg är inbjudna. Förutom CIMED och Flemingsberg Science deltar även 
Karin Dahlman-Wright deltar som KI:s representant för infrastrukturer. 
 
Beslut: Styrelsen godkände den nya projektplanen och budgeten. 
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§6 Progressrapport CIMED projektbidrag 2024-2026 

AK informerade om utlysningen av projektbidrag. Totalt inkom 156 ansökningar 
varav 151 ansökningar var behöriga och har gått vidare för vetenskaplig granskning. 
Pga. det stora antalet ansökningar är planerna att dela upp granskarna i fem 
grupper till nästa utlysning för att minska antalet ansökningar att bedöma per 
granskare. I årets utlysning har det varit många ansökningar där samma kliniska 
forskare är medsökande och förslag till nästa år är därför att införa en begränsning 
på antal ansökningar som man får vara medsökande på.  

 

§7 Övrig punkt – information om djurhuset 

AT gav en kort information om djurhuset och avser återkomma med 
ärendeanmälan.  

 

 

 

 

Vid protokollet, 

Amanda Klein 

  
Justeras                                 Justeras  
    

 
 

………………………………………………….        …………………………………………………… 
Annika Tibell, styrelseledamot               Peter Lönnroth, ordförande 
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